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Rada Miejska 

w Rakoniewicach 

 

 

PROTOKÓŁ  Nr  XXIX/2009 

 

z XXIX Sesji V kadencji Rady Miejskiej w Rakoniewicach, która odbyła się w dniu  

29 czerwca 2009r., w sali Wielkopolskiego Muzeum Pożarnictwa w Rakoniewicach,  

ul. Kościelna 1. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 29 czerwca 2009r. o godz. 12:00, 

zakończono w dniu 29 czerwca 2009r. o godz. 14:10 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w Sesji wzięło udział 11 radnych, 

nieobecnych - 4. 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni : 

- Władysław Bazan, 

- Grzegorz Frąckowiak, 

- Karol Konieczny, 

- Zenon Kotlarski. 

 

Radni, którzy nadesłali usprawiedliwienia : 

- 0 

Spoza Rady udział w Sesji wzięli : 

1. Józef Jerzy Sieradzan – Burmistrz Rakoniewic 

2. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy 

3. Teresa Kmiecik - Skarbnik Gminy 

4. Elżbieta Fórmanowicz – Radca Prawny 

5. Paweł Sobecki - Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej  

6. Stanisław Lenart – Koordynator Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi 

7. Sołtysi. 



 2 

 

Porządek obrad Sesji  

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie nowo wybranego radnego. 

3. Ustalenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach. 

5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie Uchwał w sprawie :  

a) zmiany uchwały nr XVII/152/2008 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 23.04.2008r.  

w sprawie: przyjęcia zmian w Statucie Związku oraz przyjęcia jednolitego tekstu Statutu 

Związku, 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w miejscowości 

Rakoniewice, obejmującego działki nr : 106, 107, 108, 109, 110 (część), 111/1, 111/2, 

112, 113, 120, 121, 122, 123, 124, 114 (część),  

c) określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży lokalu mieszkalnego w budynku 

stanowiącym własność gminy Rakoniewice na rzecz najemcy (dot. p. Gwardzik),  

d) określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży lokalu mieszkalnego w budynku 

stanowiącym własność gminy Rakoniewice na rzecz najemcy (dot. p. Karólewski),  

e) określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży lokalu mieszkalnego w budynku 

stanowiącym własność gminy Rakoniewice na rzecz najemcy (dot. p. Wojtkowiak),  

f) wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki,  

g) przyjęcia do wykonania zadania z zakresu właściwości Powiatu Grodziskiego, 

h) zmiany Uchwały Nr XXIII/200/2008 Rady Miejskiej w Rakoniewicach,  

z dnia 23.12.2008r, w sprawie Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych w 2009r. – dodano do porządku obrad autopoprawką 

Przewodniczącego Rady, 

i) wystawienia weksla “in blanco” Gminy Rakoniewice, jako zabezpieczenia roszczeń 

dotyczących zabezpieczenia umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia  

p.n. „Budowa boiska wielofunkcyjnego, ogólnodostępnego w Rostarzewie” – dodano 

do porządku obrad autopoprawką Przewodniczącego Rady, 

j) zmiany w budżecie miasta i gminy Rakoniewice na 2009r. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie obrad. 
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Ewidencja uchwał przyjętych na sesji Ewidencja sprawozdań z wykonania uchwał Rady 

Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

 

XXIX/247/2009 

XXIX/248/2009 

XXIX/249/2009 

XXIX/250/2009 

XXIX/251/2009 

XXIX/252/2009 

XXIX/253/2009 

XXIX/254/2009 

XXIX/255/2009 

XXIX/256/2009 

 

 

8 

8 - 9 

9 - 10 

10 

10 - 11 

11 

11 - 12 

12 - 13 

13 

14 - 23 
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Przebieg XXIX Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach 

z dnia 29 czerwca 2009r. 

 

Pkt 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia Sesji dokonał Gerard Tomiak – Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach. Powitał radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów. 

 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, że na ustawowy skład  

15 radnych w Sesji uczestniczy 10 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować Uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pkt 2. Ślubowanie nowo wybranego radnego. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że w okręgu wyborczym Nr 3, 07 czerwca br., odbyły się 

wybory uzupełniające do Rady Miejskiej w Rakoniewicach. Na radną wybrana została Katarzyna 

Lulkiewicz. Przewodniczący dodał, że przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni 

składają ślubowanie (zgodnie z art. 23a pkt 1 ustawy o samorządzie gminnym).  

W związku z tym poprosił wszystkich o powstanie, odczytał rotę przysięgi, a nowo wybrana 

radna – Katarzyna Lulkiewicz - złożyła ślubowanie, wypowiadając słowa : "Ślubuję. Tak mi 

dopomóż Bóg.".  

 

Przewodniczący Rady powitał nową radną w gronie samorządowców gminy Rakoniewice  

i życzył, aby ta praca sprawiła jej bardzo dużo satysfakcji. 

 

Dalej Przewodniczący stwierdził, że aktualna liczba radnych biorących udział w sesji to 11 

radnych. 
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Pkt 3. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że dniu 22 czerwca br. Burmistrz Rakoniewic zwrócił się, 

na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym, z wnioskiem   

o wprowadzenie do porządku obrad najbliższej sesji rady, do punktu : „Podjęcie uchwał”, dwóch 

dodatkowych projektów uchwał : 

1. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/200/2008 Rady Miejskiej w Rakoniewicach,  

z dnia 23.12.2008r, w sprawie Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych w 2009r.,  

2. w sprawie wystawienia weksla “in blanco” Gminy Rakoniewice, jako zabezpieczenia 

roszczeń dotyczących zabezpieczenia umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia  

p.n. „Budowa boiska wielofunkcyjnego, ogólnodostępnego w Rostarzewie”  

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Projekty te Przewodniczący autopoprawką wprowadził do porządku obrad, do punktu 8,  

jako podpunkty h) i i). 

Dalej Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chce zgłosić wniosek o zmianę porządku 

obrad. 

  

Radni nie zgłosili żadnych wniosków, w związku z czym Przewodniczący Rady przedstawił 

obowiązujący porządek obrad. 

 

Pkt 4. Przyjęcie protokołu z XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Rakoniewicach.  

Protokół Nr XXVIII/2009 z XXVIII Sesji V kadencji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu 

przed Sesją oraz wcześniej w biurze Rady. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do treści protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu, wobec tego Przewodniczący Rady poddał przyjęcie 

protokołu pod głosowanie.  

Nad przyjęciem protokołu głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

11 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się - 0 radnych. 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada  jednogłośnie przyjęła protokół z XXVIII Sesji Rady. 

 

Pkt 5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Pierwszy głos zabrał radny Krzysztof Krawczyk. Zapytał, czy w okresie wakacyjnym będzie 

szybciej otwierany „Orlik”. Dodał, że wie, iż pod koniec ubiegłego tygodnia doszło do takich 

ustaleń.    

 

Sekretarz Gminy – Jarosław Marciniak odpowiedział, że do końca wakacji „Orlik” będzie czynny 

od poniedziałku do soboty od godz. 10:00 do godz. 21:00, w niedziele od  godz. 14:00 do 21:00. 

Zaprosił wszystkich do korzystania z tego obiektu. Przy okazji Sekretarz poinformował, że 

prowadzone są parce nad szczegółowym programem zajęć, który jutro bądź pojutrze powinien się 

już ukazać.    

 

Następnie głos zabrała radna Gabriela Cielecka. Przypomniała, że 03 czerwca br. odbyło się 

zebranie w Rostarzewie, z konserwatorem zabytków. Radna dowiedziała się, że nie ma na piśmie 

żadnych poleceń ani wskazówek, co dalej z ratuszem (informację taką otrzymała przed sesją,   

w rozmowie z Sekretarzem). Radna zauważyła, że w budżecie gminy są przeznaczone środki na 

dokumentację. Radna zgłosiła wniosek, aby ta dokumentacja została złożona w terminie, który 

mija z końcem października, a chodzi o uzyskanie funduszy na remont tego ratusza.       

 

Burmistrz wyjaśnił, że zabierze głos w tej sprawie przy okazji składania sprawozdania  

z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań, wniosków ani żadnych interpelacji.  

 

Pkt 6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady przedstawił informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym, 

która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

  

Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
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Pkt 7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przechodząc do punktu kolejnego porządku obrad Przewodniczący Rady oddał głos 

Burmistrzowi Rakoniewic. 

Przed przedstawieniem sprawozdania ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz powiedział, że bardzo cieszy się z dalszego ożywienia działalności Kół Gospodyń 

Wiejskich i Rad Sołeckich. Dalej przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 

Przy dacie 03.06.09r. Burmistrz odniósł się do kwestii, którą w punkcie 5 porządku obrad 

poruszyła radna G. Cielecka. Powiedział, że jeszcze w tym tygodniu będzie widział się  

z konserwatorem i na pewno przypomni mu o sprawie ratusza i o naglącym terminie. Przy okazji 

Burmistrz powiedział, że trzeba mieć świadomość tego, że w tym roku dofinansowania nie 

otrzymał nawet Rogalin, ale mimo to należy się o te środki starać.       

 

Na koniec Burmistrz poinformował, że rozważane jest, aby hala sportowa w Rakoniewicach nie 

funkcjonowała w formie zakładu budżetowego, tylko, żeby była prowadzona przez firmę.     

 

Radni nie zgłosili pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania Burmistrza z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem sprawozdania wzięło udział 11 obecnych radnych. Za przyjęciem 

sprawozdania głosowało – 11 radnych;  przeciwko – 0; wstrzymało się – 0 radnych.   

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  
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Pkt 8. Podjęcie Uchwał w sprawie :  

 

A) Projekt Uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/152/2008 Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach z dnia 23.04.2008r. w sprawie: przyjęcia zmian w Statucie Związku oraz 

przyjęcia jednolitego tekstu Statutu Związku przedstawił Paweł Sobecki  – Kierownik 

Wydziału Gospodarki Gminnej w Urzędzie Miejskim w Rakoniewicach.  

Konieczność wprowadzenia zmian w statucie związku zachodzi w związku z pismem 

Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego Wydział Nadzoru w Poznaniu, z dnia 28 listopada 

2008r, przekazującym stanowisko Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji, z dnia 19 

listopada 2008 r. MSWiA w/w pismem wskazało na niewłaściwe uregulowania zawarte  

w Statucie Związku. Jednocześnie Rada Miejska w Wielichowie podjęła uchwałę o przystąpieniu 

do Związku, w związku z czym zachodzi konieczność zmiany § 3 Statutu. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag ani wniosków. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

Uchwała Nr XXIX/247/2009 w sprawie zmiany uchwały nr XVII/152/2008 Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach, z dnia 23.04.2008r., w sprawie: przyjęcia zmian w Statucie Związku oraz 

przyjęcia jednolitego tekstu Statutu Związku stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

B) Kolejny projekt Uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w miejscowości Rakoniewice, obejmującego działki nr : 

106, 107, 108, 109, 110 (część), 111/1, 111/2, 112, 113, 120, 121, 122, 123, 124, 114 (część) 

przedstawił również Paweł Sobecki. 

 

Zgodnie z ustawową procedurą planistyczną oraz uchwałą Rady Miejskiej w Rakoniewicach Nr 

XIV/112/2007, z dnia 28 grudnia 2007r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek o ww. numerach geodezyjnych, wykonano 

projekt planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego. Procedura planistyczna przebiegła 

zgodnie z prawem. Projekt planu miejscowego składający się z projektu uchwały  

i załączników, uzyskał wszystkie wymagane opinie i uzgodnienia. 

W projekcie uchwały postanawia się uchwalić miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

terenu obejmującego ww. działki. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, gdzie znajdują się przedmiotowe działki. 

 

P. Sobecki odpowiedział, że działki te znajdują się przy drodze w kierunku Jabłonny, za torami, 

po lewej stronie. W sumie powstanie około 50 działek. Większość z nich jest przeznaczona pod 

zabudowę mieszkaniową, jednorodzinną, a około 10% z nich pod nieuciążliwe usługi typu 

fryzjerstwo.    
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Radni nie zgłosili więcej pytań, żadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu 

Uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXIX/248/2009 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w miejscowości Rakoniewice, obejmującego działki nr : 106, 107, 108, 109, 

110 (część), 111/1, 111/2, 112, 113, 120, 121, 122, 123, 124, 114 (część) stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 

C) Następnie Paweł Sobecki przedstawił projekt Uchwały w sprawie określenia wysokości 

bonifikat przy sprzedaży lokalu mieszkalnego w budynku stanowiącym własność Gminy 

Rakoniewice na rzecz najemcy (dot. P. Gwardzik), 

 

Zgodnie z Uchwałą Rady przeznaczono do  sprzedaży lokal mieszkalny nr 5 o powierzchni 

użytkowej 80,08 m
2
 wraz z pomieszczeniem przynależnym o powierzchni 12,35 m

2 
i udziałem w 

nieruchomości wspólnej, który jest prawem związanym z własnością lokalu, w budynku nr 47 

przy ulicy Krystyny w Rakoniewicach.  

Wartość lokalu mieszkalnego zastała określona przez rzeczoznawcę majątkowego na kwotę 

108.090,00 zł i stanowi ona podstawę w ustaleniu ceny sprzedaży. Najemcą lokalu jest 

Franciszek Gwardzik. 

W projekcie uchwały wyraża się zgodę na udzielanie bonifikaty przy sprzedaży ww. lokalu 

mieszkalnego, na rzecz  najemcy lokalu w następujący sposób: 

1) w przypadku jednorazowej wpłaty należności – bonifikata wynosi  60 % wartości,  

2) w przypadku wpłaty 1/10 należności a pozostała spłata następuje w 4 ratach  

w ciągu 1 roku od daty zawarcia umowy notarialnej  - wysokość bonifikaty wynosi 40 % 

wartości,  

3) w przypadku wpłaty 1/10 należności a pozostała spłata następuje w 3 latach, licząc  

od daty zawarcia umowy notarialnej – wysokość bonifikaty wynosi 30 % wartości, 

4) w przypadku, gdy pierwsza wpłata wynosi 10 % należności a spłata pozostałych części 

następuje w ciągu 10 lat od daty zawarcia umowy notarialnej – bonifikata wynosi 15 % 

wartości, 

Rozłożona na raty niespłacona część ceny podlega oprocentowaniu przy zastosowaniu 

oprocentowania w  wysokości 3% w skali roku.   

Wyraża się zgodę na przedterminową spłatę należności ustalonej w ratach. 

 

Radni nie zgłosili żadnych pytań, uwag ani wniosków do przedstawionego projektu Uchwały.  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXIX/249/2009 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży lokalu 

mieszkalnego w budynku stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz najemcy (dot.  

P. Gwardzik) stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

D) Dalej Paweł Sobecki przedstawił projekt Uchwały w sprawie określenia wysokości 

bonifikat przy sprzedaży lokalu mieszkalnego w budynku stanowiącym własność Gminy 

Rakoniewice na rzecz najemcy (dot. D. Karólewski) 
 

Zgodnie z Uchwałą Rady przeznaczono do  sprzedaży lokal mieszkalny nr 5 o powierzchni 

użytkowej 43,10 m
2
 wraz z pomieszczeniami przynależnymi o powierzchni 31,50 m

2 
i udziałem 

w nieruchomości wspólnej, który jest prawem związanym z własnością lokalu, w budynku nr 28 

przy Placu Powstańców Wielkopolskich w Rakoniewicach.  

Wartość lokalu mieszkalnego zastała określona przez rzeczoznawcę majątkowego  

na kwotę 59.550,00 zł i stanowi ona podstawę w ustaleniu ceny sprzedaży. Najemcą lokalu jest 

Daniel Karólewski; 

 

W projekcie uchwały wyraża się zgodę na udzielanie bonifikaty przy sprzedaży ww. lokalu 

mieszkalnego, na rzecz  najemcy lokalu na takich samych zasadach, jak określone wyżej. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXIX/250/2009 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży lokalu 

mieszkalnego w budynku stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz najemcy (dot. D. 

Karólewski) stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 

 

E) Kolejny projekt Uchwały w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży 

lokalu mieszkalnego w budynku stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz 

najemcy (dot. Z. Wojtkowiak) przedstawił również Paweł Sobecki.  

 

Zgodnie z Uchwałą Rady przeznaczono do  sprzedaży lokal mieszkalny nr 2 o powierzchni 

użytkowej 44,84 m
2
 wraz z pomieszczeniami przynależnymi o powierzchni 56,47 m

2 
i udziałem 

w nieruchomości wspólnej, który jest prawem związanym z własnością lokalu, w budynku nr 27 

przy ulicy Wolsztyńskiej w Rostarzewie.  

Wartość lokalu mieszkalnego zastała określona przez rzeczoznawcę majątkowego  

na kwotę 49.430,00 zł i stanowi podstawę w ustaleniu ceny sprzedaży. Najemcą lokalu jest Zofia 

Wojtkowiak. 

 

W projekcie uchwały wyraża się zgodę na udzielanie bonifikaty przy sprzedaży ww. lokalu 

mieszkalnego, na rzecz  najemcy lokalu  na takich samych zasadach, jak określone wyżej. 
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Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXIX/251/2009 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży lokalu 

mieszkalnego w budynku stanowiącym własność Gminy Rakoniewice na rzecz najemcy (dot. Z. 

Wojtkowiak) stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

F) Kolejny Projekt Uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki przedstawił Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy. 
 

Zgodnie z ustawą o funduszu sołeckim, Rada gminy rozstrzyga o wyodrębnieniu w budżecie 

gminy środków stanowiących fundusz sołecki, podejmując uchwałę, w której wyraża zgodę albo 

nie wyraża zgody na wyodrębnienie funduszu w danym roku budżetowym. 

Dzięki tym funduszom sołectwa mogą pozyskać środki na finansowanie istotnych działań dla 

społeczności wiejskich. 

W projekcie uchwały postanawia się o wyodrębnieniu w budżecie gminy na rok 2010 środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu Uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXIX/252/2009 w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

G) Paweł Sobecki przedstawił projekt Uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania 

zadania z zakresu właściwości Powiatu Grodziskiego. 

 

Droga w miejscowości Gola posiada częściowo nawierzchnię brukową  a częściowo gruntową w 

bardzo złym stanie technicznym. Aby poprawić bezpieczeństwo w ruchu drogowym 

mieszkańców tej wsi, Gmina  podjęła się realizacji zadania – remontu tej powiatowej drogi. 

Rada Powiatu Grodziskiego na swym posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2009 roku podjęła uchwałę 

o powierzeniu Gminie Rakoniewice prowadzenia zadania publicznego – remont drogi 

powiatowej nr 3568P w miejscowości Gola, gwarantując jednocześnie  udzielenie pomocy 

finansowej w kwocie 250.000 zł. 
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W projekcie uchwały postanawia się przyjąć do wykonania przez gminę Rakoniewice zadania z 

zakresu właściwości Powiatu Grodziskiego, polegającego na remoncie drogi powiatowej nr 3568 

P w miejscowości Gola. Szczegółowe warunki wykonania zadania oraz zasady jego finansowania 

określi stosowne porozumienie. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani żadnych wniosków do projektu Uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXIX/253/2009 w sprawie przyjęcia do wykonania zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Grodziskiego stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

H) Następnie Stanisław Lenart – koordynator gminnego programu przeciwdziałania 

alkoholizmowi przedstawił projekt Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/200/2008 

Rady Miejskiej w Rakoniewicach, z dnia 23.12.2008r, w sprawie Gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w 2009r.. 
 

W projekcie uchwały postanawia się zmienić załącznik nr 1 do ww. uchwały. Zmiana polega na 

zwiększeniu o 3.000 zł środków, które postanawia się przeznaczyć na wypoczynek letni 

dodatkowo około 20 dzieci. Środki te zostały przesunięte z wydatków na wynagrodzenia 

bezosobowe (S. Lenart wyjaśnił, że o 2.000 zł zmniejsza się wydatki na opiekunów świetlic a o 

1.000 zł na wynagrodzenie członków komisji). 

Przewodniczący Rady zapytał, ile dzieci w tym roku, w jakich terminach i dokąd jedzie na 

wypoczynek letni. 

S. Lenart odpowiedział, że w tym roku umowa z przedsiębiorstwem turystycznym została już 

podpisana i : 

- 04 lipca br. 45 dzieci wyjeżdża, na tydzień, do Beskidu Żywieckiego,  

- 25 lipca br. 45 dzieci wyjeżdża, na 10 dni, pod namioty do Rudna,  

- te dodatkowe 20 dzieci wyjedzie 01 lipca br., do Rudna na obóz.     

 

Przewodniczący Rady zauważył, że liczba dzieci wyjeżdżających na wypoczynek letni wzrasta,  

z czego radni bardzo się cieszą, ponieważ zawsze o to zabiegali. 

Radni nie zgłosili więcej pytań, żadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu 

Uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  
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Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXIX/254/2009 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/200/2008 Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach, z dnia 23.12.2008r, w sprawie Gminnego programu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych w 2009r.  stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

I) Dalej Paweł Sobecki przedstawił projekty uchwały w sprawie wystawienia weksla “in 

blanco” Gminy Rakoniewice, jako zabezpieczenia roszczeń dotyczących zabezpieczenia 

umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. „Budowa boiska wielofunkcyjnego, 

ogólnodostępnego w Rostarzewie” 

Gmina Rakoniewice złożyła wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki  

o dofinansowanie zadania pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego, ogólnodostępnego  

w Rostarzewie”. Wniosek został oceniony pozytywnie i zakwalifikował się do dofinansowania. 

Zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Sportu beneficjent zobligowany jest do złożenia 

zabezpieczenie prawidłowego i terminowego wydatkowania przyznanych środków finansowych 

w formie wystawienia weksla „In blanco” i podpisanie deklaracji do weksla.  

W projekcie uchwały upoważnia się Burmistrza Rakoniewic do zawarcia umowy  

o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n Budowa boiska wielofunkcyjnego, ogólnodostępnego  

w Rostarzewie, do kwoty 200.000,00 zł, ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i dla 

zabezpieczenia roszczeń dotyczących zwrotu tych środków, na zasadach określonych  

w umowie, na wystawienie weksla “in blanco” Gminy Rakoniewice i podpisanie deklaracji do 

weksla. 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag ani wniosków do przedstawionego projektu Uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały pod głosowanie. Nad projektem Uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu Uchwały głosowało 11 radnych; 

przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 radnych.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt Uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXIX/255/2009 w sprawie wystawienia weksla “in blanco” Gminy Rakoniewice, 

jako zabezpieczenia roszczeń dotyczących zabezpieczenia umowy o dofinansowanie 

przedsięwzięcia p.n. „Budowa boiska wielofunkcyjnego, ogólnodostępnego w Rostarzewie”  

stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

 

 

Dalej Przewodniczący zarządził przerwę w obradach od godz. 13
05 

do godz. 13
15

.     
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J) Ostatni projekt uchwały w sprawie zmiany budżecie miasta i gminy Rakoniewice na 

rok 2009 przedstawiła Skarbnik Gminy – Teresa Kmiecik.  

 

Najpierw Skarbnik przedstawiła autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały (autopoprawki 

stanowią załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy wykonywane będzie tylko sąsiedztwo ul. Szkolnej, czy sama 

ul. Szkolna również będzie wykonywana.  

 

Burmistrz odpowiedział, że na tej ulicy ma zostać przełożony bruk. 

 

Radna G. Cielecka zapytała, czy na ul. Gościeszyńskiej również pozostanie bruk. 

 

Burmistrz odpowiedział, że na tej ulicy również, najprawdopodobniej zostanie przełożony bruk.  

 

Powracając do ul. Szkolnej Przewodniczący Rady zapytał, czy również zostaną wykonane 

chodniki.  

 

Burmistrz odpowiedział, że chyba tak.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań, uwag ani żadnych wniosków, wobec czego Przewodniczący 

Rady poddał przyjęcie autopoprawek pod głosowanie.  

 

W głosowaniu nad przyjęciem autopoprawek wzięło udział 11 obecnych na sesji radnych. Za 

przyjęciem autopoprawek głosowało - 11 radnych; przeciwko – 0 radnych; wstrzymało się – 0 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawki do projektu uchwały zostały przyjęte. 

 

Dalej Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały już z przegłosowanymi poprawkami. 

Proponowane zmiany dotyczą : 

Załącznik nr 1  dochody – zwiększenie o kwotę :  401.330,00 zł 
 

 

Dz. 600 Transport i łączność  

Drogi publiczne powiatowe    
Zwiększenie dochodów z tytułu dotacji celowej otrzymanej z powiatu na zadania bieżące  na podstawie porozumień 

między jst, kwota dotacji : 250.000 zł.  

Zgodnie z Uchwałą Nr XXXIII/206/2009 Rady Powiatu Grodziskiego z dnia 28 kwietnia 2009r. gmina Rakoniewice 

przyjmuje do realizacji zadanie z zakresu właściwości powiatu polegającego na remoncie drogi powiatowej  nr 

3568P w miejscowości Gola .  

Drogi publiczne gminne   
Zwiększenie dochodów z tytułu dotacji celowej otrzymanej z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych w wysokości 

120.000,00 zł na dofinansowanie realizacji zadnia „ budowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych o szerokości 

minimum 4m, oznaczonych ewidencyjnie jako obręb Stodolsko”. 

Dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza   

Pomoc materialna dla uczniów   
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Zwiększenie dochodów z tytułu dotacji celowej w kwocie : 31.330 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

podręczników  dla uczniów, zgodnie z uchwałą Rady Ministrów Nr 57/2009 z dnia 27 kwietnia 2009r. w sprawie 

Rządowego programu pomocy uczniom w 2009r. – „ wyprawka szkolna” .   

 

Wydatki budżetu 
Dz.010 Rolnictwo i łowiectwo  

Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi   zał nr 5  

Zadanie pn. „ kanalizacja sanitarna ulica Polna w Rostarzewie ”  zmiana źródeł finansowania , zmniejsza się 

udział środków własnych gminy o kwotę : 11.950 zł  ( po zmianach 28.050 zł ) a wprowadza się dodatkowe źródło 

finansowania –  WFOŚiGW , umorzona pożyczka w kwocie :  11.950 zł przeznaczona jest na zadanie związane z 

ochroną środowiska.   

Dz. 600 Transport i łączność  

Drogi publiczne krajowe zał nr 2 i nr 6 - WPI  

Zał. Nr 2 zwiększenie wydatków majątkowych w roku 2009  o kwotę ;  300.000 zł z przeznaczeniem na zmianę 

zasad finansowania dla zadania pn. „ Ścieżka pieszo-rowerowa i ciąg pieszo jezdny na odcinku Rakoniewice – 

Rostarzewo” było zapisane w roku 2009 – 90.000 zł w roku 2010  -  1.010.000 zł w tym z kredytu 800.000 zł.  

Po zmianach w zał. Nr 6 – WPI  w wierszu nakłady do poniesienia w roku 2009 – 390.000 zł , nakłady do 

poniesienia w roku 2010  - 710.000 zł w tym z kredytu 700.000 zł.  

Drogi publiczne wojewódzkie zał nr 2 i nr 6 - WPI  

Zał. Nr 2 zwiększenie wydatków majątkowych w roku 2009  o kwotę ;  29.400 zł z przeznaczeniem na koszty 

związane z dodatkowymi opracowaniami dokumentacji i koszty przyłącza energetycznego dla zadania pn. „ ciąg 

pieszo-rowerowy drogi wojewódzkiej nr 312 Rakoniewice ul. Wielichowska ”  

Po zmianach w zał. Nr 6 w wierszu:  nakłady finansowe – 461.400 zł , nakłady do poniesienia w roku 2009 -  

25.400zł . Pozostałe wiersze bez zmian.  

Drogi publiczne powiatowe zał nr 2   

Na podstawie Uchwały Rady Miejskiej w Rakoniewicach w sprawie: przyjęcia do wykonania zadania z zakresu 

właściwości Powiatu Grodziskiego polegającego na remoncie drogi powiatowej nr 3568P w miejscowości Gola 

zwiększa się wydatki bieżące o kwotę : 500.000 zł . Wartość zadania 529.951 zł  w tym wartość prac remontowych – 

500.000 zł , wartość dokumentacji – 29.951 zł. 

Drogi publiczne gminne   

Zał nr 2  
1. Zwiększenie wydatków bieżących na wykonanie remontu cząstkowego ulic w mieście Rakoniewice o kwotę : 

100.000 zł.  

2. Zwiększenie wydatków na remont drogi dojazdowej do budowanej hali widowiskowo – sportowej w 

Rakoniewicach o kwotę : 100.000 zł.  

3. Zwiększenie wydatków o kwotę : 10.000 zł na remont przepustu drogowego w miejscowości Rostarzewo. 

4. Zwiększenie wydatków o kwotę : 100.000 zł na utwardzenie parkingu i drogi dojazdowej do szkoły   ulicy 

Strzeleckiej w Rostarzewie.  

5. Zwiększenie o kwotę : 20.000 zł wydatków z przeznaczeniem na : kwotę : 10.000 zł na wykonanie dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej remontu chodników, placów gminnych, kwotę : 10.000 zł na utrzymanie bieżące poboczy 

i skrzyżowań dróg gminnych .  

Zał. Nr 2 i nr 5 wykaz wydatków majątkowych na rok 2009  
1. Zwiększenie wydatków o kwotę : 14.000 zł dla zadania „ Place zabaw w miejscowości Jabłonna i Rakoniewice ”, 

w/w kwota będzie przeznaczona na dodatkowe elementy na placu zabaw w Rakoniewicach na ul. Zamkowej. 

2. Zwiększenie wydatków o kwotę : 15.000 zł  na przystanki autobusowe w miejscowości Kużnica Zb. i Rostarzewo 

ul Wolsztyńska. 

Zmiany wydatków wynikających z WPI  nr 6 oraz w zał. nr 2   
1. Zmiana źródeł finansowania dla zadania ;  „ Budowa drogi w miejscowości Stodolsko ” .  

- w wierszu „ środki własne ” zmniejszenie o kwotę : 120.000 zł , po zmianach  kolumna nakłady finansowe – 

566.700 zł , kolumna nakłady do poniesienia w roku 2009 – 230.000 zł  

- w wierszu z obligacji komunalnych zmniejszenie o kwotę : 100.000 zł,  po zmianach  kolumna nakłady finansowe 

– 200.000 zł , kolumna nakłady do poniesienia w roku 2009 – 200.000 zł  

- w wierszu „ dotacje z funduszy celowych ( FOGR) ”  zwiększenie o kwotę : 120.000 zł , po zmianach  kolumna 

nakłady finansowe – 348.925 zł , kolumna nakłady do poniesienia w roku 2009 – 120.000 zł  

2.  Zmiana nazwy zadania  przed zmianą .  „ Przebudowa Placu Powstańców Wlkp wraz z łącznikiem w 

miejscowości Rostarzewo”,   po zmianach  „  Przebudowa drogi gminnej nr 540515 Rostarzewo-Stodolsko ulic: 
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część Gościeszyńskiej, Plac Powstańców Wlkp wraz z łącznikiem przechodzącą przez drogę krajową nr 32 w 

sąsiedztwie Ratusza i ulicy szkolnej” .  

Ponadto zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę : 23.000 zł dla  w/w zadania,  zmianie   ulega wartość zadania 

( po zmianach 723.000 zł) . Zwiększa się nakłady finansowe w roku 2009 ze środków własnych gminy o kwotę :   

23.000 zł ( po zmianach 23.000 zł ) z przeznaczeniem na wykonanie dokumentacji przetargowo-kosztorysowej. 

Pozostałe kwoty bez zmian. 

3. Zmniejszenie wydatków o kwotę : 50.000 zł dla zadania: „ Budowa drogi gminnej Rakoniewice wieś PONETEX” 

oraz nakładów finansowych. Po zmianach -  nakłady finansowe 645.000 zł, nakłady do poniesienia w roku 2009 

645.000 zł , środki własne 645.000 zł w tym z kredytu 450.000zł.   

4. Zwiększenie wydatków o kwotę : 222.000 zł dla zadania : „ Modernizacja – przebudowa Placu Powstańców 

Wielkopolskich w Rakoniewicach „  oraz zmiana źródeł finansowania .  

Po zmianach :   zwiększenie nakładów finansowych o kwotę : 222.000 zł ( po zmianach 1.765.000 zł ) i nakładów do 

poniesienia w roku 2009  o kwotę : 222.000 zł ( po zmianach – 1.765.000 zł ) -  w wierszu „ środki własne ” 

zmniejszenie o kwotę : 100.000 zł , kolumna nakłady finansowe po zmianach – 1.7695.000 zł ,kolumna nakłady do 

poniesienia w roku 2009 – po  zmianach :1.765.000 zł.  

- w wierszu „ z obligacji komunalnych” zwiększenie o kwotę : 100.000 zł  zarówno w kolumnie nakłady finansowe 

jak i w kolumnie nakłady do poniesienia w roku 2009 –  po zmianach : 1.100.000 zł .   

Dz. 700 Gospodarka mieszkaniowa   

Różne jednostki obsługi gospodarki mieszkaniowej  

Zwiększenie kosztów utrzymania fontanny i szaletu o kwotę   : 2.000 zł. Powyższa kwota będzie przeznaczona na 

zakup energii, w związku ze znaczną podwyżką cen nośników energii. 

Dz. 750 Administracja publiczna  zał nr 2 
Przesunięcie wydatków między paragrafami kwoty : 600 zł. W związku ze zmianą rozporządzenia w sprawie 

klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł zagranicznych , 

planowane wydatki na podróże służbowe krajowe dotyczące radnych od stycznia 2009r. należy klasyfikować w 

paragrafie 3030 różne wydatki osób fizycznych. 

Promocja jednostek samorządu terytorialnego   

Zwiększenie wydatków o kwotę : 50.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie gadżetów promocyjnych, wydruk „ 

Wiadomości Rakoniewickich”, wyjazd Młodzieżowej Orkiestry Dętej na festiwal do Czech w ramach promocji 

gminy.   

Dz751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa oraz sądownictwa  zał nr 2 i nr 3 

Wybory do rad gmin   

Zadanie zlecone gminie, przesunięcia między paragrafami dotyczące pokrycia kosztów związanych z 

przygotowaniem i przeprowadzeniem wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej . Kwota przesunięć to 472,55 zł i 

dotyczy zmniejszenia niewydatkowanych środków z zakupów zakupu usług pozostałych i podróży służbowych 

krajowych a zwiększenie wydatków na wynagrodzenia osobowe dla osób obsługujących przygotowanie i 

przeprowadzenie wyborów. 

Wybory do Parlamentu Europejskiego   

Zadanie zlecone gminie, przesunięcia między paragrafami dotyczące pokrycia kosztów związanych z 

przygotowaniem i przeprowadzeniem wyborów do Parlamentu Europejskiego . Kwota przesunięć to 410.83 zł i 

dotyczy zmniejszenia niewydatkowanych środków z zakupów zakupu i podróży służbowych krajowych a 

zwiększenie wydatków na wynagrodzenia osobowe i składki ZUS i FP dla osób obsługujących przygotowanie i 

przeprowadzenie wyborów. 

Dz. 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa   

Ochotnicze Straże Pożarne   zał nr 2, nr 5 i nr 7  

Przesunięcia wydatków między paragrafami  
1. Zwiększenie wydatków – dotacja celowa na dofinansowanie zakupu sprzętu p.poż dla OSP  Tarnowa o kwotę : 

12.000 zł.  

2. Zwiększenie wydatków usług pozostałych o kwotę : 2.900 zł na bieżące wydatki związane z przeglądami 

technicznymi pojazdów, szkoleniami i utrzymaniem remiz.  

3. Zmniejszenie niewydatkowanych środków z § 3030 – różne wydatki na rzecz osób fizycznych – 8.000 zł , z § 

4210 zakup materiałów – 6.000 zł, § 4230 – zakup leków – 500 zł . 

Wydatek majątkowy zał nr 5  
1. Wymiana pieca CO w Domu Strażaka w Rakoniewicach, zmniejszenie wydatków o kwotę : 400 zł , koszt zadania 

wyniósł 8.600 zł .  

Dz. 801 Oświata i wychowanie  

Szkoły podstawowe zał nr 2 i nr 6 – WPI  
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Szkoła Jabłonna – zwiększenie wydatków o kwotę : 35.000 zł z przeznaczeniem na zakup energii, wody . Z uwagi na 

duży wzrost cen energii i wody oraz zwiększony pobór w okresie zimowym w stosunku do planowanych środków, 

które były na poziomie roku 2008.  

Szkoła Rostarzewo  – zwiększenie wydatków o kwotę : 45.600 zł z przeznaczeniem na zakup energii, wody i gazu. 

Na rok 2009 środki w tym paragrafie zostały zaplanowane w wysokości jak w roku poprzednim. Ceny jak i zużycie 

w okresie zimowym znacznie wzrosło  dlatego postanowiono zwiększyć wydatki dla w/w szkoły. 

Zmiany wydatków wynikających z WPI  nr 6 oraz w zał. nr 2   
Zmniejszenie wydatków na rok 2009 o kwotę : 850.000 zł dla zadania „ Boisko sportowe przy szkole Jabłonna”  . 

Planuje się zadanie wykonać w ciągu dwóch lat , ponadto wystąpiono z wnioskiem do Urzędu Marszałkowskiego o 

przyznanie dofinansowania realizacji zadania. 

Po zmianach :    

-  w wierszu „ środki własne ” kolumna nakłady do poniesienia w roku 2009 zmniejsza się o 850.000 zł ( po 

zmianach 250.00 zł ) , kolumna nakłady do poniesienia w roku 2010 zwiększa się o 850.000 zł             ( po  

zmianach : 850.000 zł).  

Dz. 851  Ochrona zdrowia   

Przeciwdziałanie alkoholizmowi 

W związku ze zmianą uchwały rady w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych w wydatkach budżetu dokonuje się następujących zmian : zwiększa się wydatki usług pozostałych a 

zmniejsza się wydatki wynagrodzeń bezosobowych , kwota przesunięć wydatków to : 3.000 zł. Środki będą 

przeznaczone na organizację kolonii letnich dla dzieci.  

Dz. 852 Pomoc społeczna   

Świadczenia rodzinne, zaliczka alimentacyjna oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia 

społecznego      zał. nr 2 i nr 3  

Przesunięcia między paragrafami w wydatkach zadań zleconych o kwotę : 50 zł Zwiększenie wydatków o kwotę : 50 

zł na opłaty sądowe w związku ze złożeniem zapytania o udzielenie informacji o osobie z kartoteki karnej dla nowo 

zatrudnionego pracownika ( zatrudnionego na zastępstwo pracownika na czas choroby i urlopu macierzyńskiego). 

Dz. 854 Edukacyjna opieka wychowawcza   

Pomoc materialna dla uczniów   

W związku z otrzymaną dotacją celową w kwocie : 31.330 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

podręczników  dla uczniów, zgodnie z uchwałą Rady Ministrów Nr 57/2009 z dnia 27 kwietnia 2009r. w 

sprawie Rządowego programu pomocy uczniom w 2009r. – „ wyprawka szkolna” .   

Zwiększa się wydatki w paragrafie inne formy pomocy dla uczniów dla szkoły : Rakoniewice 11.910 zł, Jabłonna – 

8.810 zł, Ruchocice – 2.760 zł, Łąkie – 1.200 zł, Rostarzewo – 6.650 zł. 

Dz. 900  Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  

Oświetlenie ulic, placów i dróg  zał. nr 2 i nr 5  
Zwiększenie wydatków bieżących o kwotę : 4.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie remontu oświetlenia 

drogowego w miejscowości  Rakoniewice ul. Grodziska. 

  

Wydatki majątkowe  zał nr 5 
Zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę : 64.500 zł z przeznaczeniem na wykonanie przyłączy energetycznych 

( nowych punktów świetlnych ) w miejscowości Wioska , Rakoniewice wieś , Rakoniewice ul. Nowotomyska.  

Pozostała działalność zał. nr 6  -  WPI     
Nowe zadanie w wydatkach na wieloletnie programy inwestycyjne wprowadzono nowe zadanie pn.      „ uzbrojenie 

terenów aktywizacji gospodarczej gminy Rakoniewice Wschód” zadanie planowane w ramach Programu 

Operacyjnego Regionalny Program Operacyjny Województwa Wielkopolskiego na lata 2007-2013, nazwa działania 

– przygotowanie terenów inwestycyjnych.  

W ramach projektu wykonana zostanie na terenie inwestycyjnym sieć energetyczna z transformatorem, sieć gazowa, 

sieć wodociągowa, sieć kanalizacji sanitarnej i deszczowej, droga z kostki brukowej. Wartość projektu 2.078.800 zł 

w tym udział środków gminnych 35 % tj. 727.580 zł w tym w roku 2010- 100.000 zł , w roku 2012 – 240.100 zł, w 

roku 2013 – 452.480 zł , udział środków EFRR 65 % tj. 1.351.220 zł w tym w roku 2012 – 445.900 zł , w roku 2013 

– 840.320 zł.    

Dz. 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

Pozostałe zadania w zakresie kultury zał. nr 2  
Zwiększenie wydatków na organizację „ Dni Rakoniewic” oraz organizację „ Dożynek gminnych ” o kwotę : 84.000 

zł w tym na wydatki umów zlecenia 7.000 zł ( zakup napojów, jedzenia , organizację imprez przez Koła Gospodyń 

Wiejskich) 30.000 zł, zakup energii do oświetlenia scen – 2.000 zł, zakup usług pozostałych 45.000 zł . 
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Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby     zał. nr 2 i nr 8  

Zwiększenie wydatków bieżących do dyspozycji sołectw w tym :  

Zakup materiałów i wyposażenia ( zakup drzwi ) sala wiejska Gnin – 500 zł  

Zakup usług remontowych :  dla miejscowości Błońsko ( remont sufitu sala  wiejska ) 2.000 zł.  

dla miejscowości Narożniki ( wymiana okien, drzwi sala wiejska) 8.000 zł  

Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami       
Zwiększenie wydatków o kwotę : 50.000 zł  na wykonanie projektu remontu budynku Ratusza w Rostarzewie.   

Dz. 926 Kultura fizyczna i sport      

Obiekty sportowe  

Wydatki majątkowe zał. nr 2 i zał. nr 5  

Zwiększenie wydatków majątkowych o kwotę : 350.000 zł z przeznaczeniem na realizację rozpoczętej 

inwestycji pn. „ budowa boiska wielofunkcyjnego w Rakoniewicach ul. Rzemieślnicza”. 

Zadania w zakresie kultury fizycznej i sportu   

Zwiększenie wydatków na zakup nagród za udział w zawodach sportowych organizowanych przez gminę .Kwota 

zwiększenia wydatków  to : 2.000 zł . 

 

Ogółem kwota zwiększenia  wydatków :   1.258.330,00 zł    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

Załącznik nr 4   - Źródła pokrycia deficytu budżetu 
1 . Przychody ze sprzedaży innych papierów wartościowych ( obligacje )  

     zmiana finansowania zadań : dla zadania „ Budowa drogi w miejscowości Stodolsko ”    

     zmniejszenie obligacji o kwotę : 100.000 zł , po zmianach – 200.000 zł, dla zadania  „ Modernizacja    

     –  przebudowa Placu Powstańców Wielkopolskich w Rakoniewicach ” zwiększenie obligacji o    

     kwotę : 100.000 zł , po zmianach 1.100.000 zł. 

2.  Przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym  

     zmniejszenie kredytu o kwotę : 50.000 zł dla zadania „ Budowa drogi gminnej Rakoniewice wieś   

     PONETEX ” po zmianach 450.000 zł. 

3.  Przychody z tytułu innych rozliczeń krajowych  

     zwiększenie o kwotę : 895.050 zł wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na       

     rachunku bieżącym budżetu jst wynikającej z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych ,  

     powyższe środki będą przeznaczone na sfinansowanie deficytu budżetu.  

4.  Rozchody – spłata otrzymanych krajowych pożyczek  

     zmniejszenie o kwotę : 11.950 zł spłat rat pożyczki WFOŚ Poznań piece co szkoła Rostarzewo .   

     Na podstawie § 5 ust.3 i 4 umowy nr 109/P/Po/OA/03 z dnia 16.09.2003r. Zarząd Wojewódzkiego   

     Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu umorzył z dniem 19.02.2009r.   

     kwotę : 11.950 zł zaciągniętej pożyczki na realizację przedsięwzięcia pn. „ modernizacja   

     ogrzewania z pieców kaflowych na ogrzewanie gazowe w Szkole Podstawowej w Rostarzewie”.   

 

 

Na koniec Skarbnik odczytała postanowienia uchwały. 

Pierwsza głos w dyskusji nad projektem uchwały zabrała radna Gabriela Cielecka. 

Ustosunkowując się do proponowanych zmian w budżecie powiedziała, że zarówno radni na 

posiedzeniu komisji twierdząc, że mało inwestycji wykonuje się w ich miejscowościach, jak  

i sama radna również uważa, że za dużo środków przeznaczonych jest na rzecz sportu. Radna 

stwierdziła, że nie jest wrogiem budowy boisk sportowych, ale uważa, że duże są finanse 

związane z budową hali sportowej (gdzie gmina zostanie zadłużona na wiele lat), z remontem 

starej sali, który zapewne wkrótce trzeba będzie wykonać (a został on wyceniony na 200.000 zł), 

z remontem drogi dojazdowej do hali zaplanowanym na 100.000 zł, z budową kompleksu boisk 
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sportowych w Rakoniewicach, przy szkole (gdzie boiska te nie były w aż tak złym stanie, skoro 

tę nawierzchnię ułożono gdzieś indziej - kwota inwestycji - 1.216.000 zł, z tego 50.000 zł 

przeznacza się na to boisko), z budową boiska wielofunkcyjnego w Rakoniewicach na  

ul. Rzemieślniczej za kwotę 365.000 zł. Radna stwierdziła, że skoro boisko buduje się obok 

boiska, to budowa boiska na ul. Rzemieślniczej jest niepotrzebna. Radna podkreśliła, że nie jest 

wrogiem boisk. Zdaniem radnej kompleks boisk w Rakoniewicach wystarczy, zwłaszcza, że jest 

jeszcze „Orlik”, boisko „Sokoła”, budowana jest hala. Radna zapytała, kto będzie na tych 

boiskach ćwiczył, a zauważyła, że związane jest to z wydaniem tak wielu środków. Zdaniem 

radnej nie jest żadnym uzasadnieniem tłumaczenie, że to było zaplanowane. Powiedziała, że jest 

wiele bardziej potrzebnych rzeczy, które były zaplanowane, jak np. budowa drogi na os. 

Żegockiego w Rostarzewie. Inwestycja ta była w budżecie zaplanowana do wykonania,  przed 

obligacjami. Burmistrz obiecał, że do końca kadencji zostanie ona wykonana, tymczasem teraz 

została przesunięta do wykonania na rok 2012. Radna zauważyła, że ta droga jest nie tyle zła, co 

wręcz nie nadaje się do użytkowania. Droga ta znajduje się przy restauracji, z której korzysta 

bardzo dużo ludzi, droga ta prowadzi na os. Żegockiego, a nie można z niej korzystać, bo jest w 

tak złym stanie. Radna wyraziła zdanie, że radni wspólnie powinni przemyśleć zasadność 

budowy tego boiska. Następnie G. Cielecka poruszyła sprawę budowy ścieżki rowerowej, która 

będzie budowana z Rostarzewa do lasu, czy przez las, a dalej, do Rakoniewic,  

z różnych względów, budowana nie będzie (chodzi o zastrzeżenia użytkowników). Radna 

zapytała, czy tak ta sprawa wygląda. 

Burmistrz odpowiedział, że tak to będzie wyglądało, ze względów finansowych. Nie ma żadnych 

zastrzeżeń użytkowników. GDDKiA tak zaplanowała tę inwestycję, przeznaczyła pewną ilość 

środków na jej wykonanie w tym roku. 

Radna G. Cielecka powiedziała, że tak zrozumiała, że sprawa nie została do końca wyjaśniona,  

w związku z czym zasugerowała, aby wykonać ścieżkę od Rostarzewa w kierunku torów. 

Przypomniała, że jest pozytywna opinia Burmistrza Wolsztyna w ramach  współpracy. 

Burmistrz odpowiedział, że budowa ścieżki rowerowej Rostarzewo – Rakoniewice to inwestycja 

GDDKiA i to ona ogłasza przetargi. Gmina dokłada do całości tylko 1 mln zł. Taka umowa 

została podpisana. W tym roku GDDKiA zaplanowała wykonać ścieżkę od Rostarzewa do końca 

lasu. Burmistrz poinformował, że z tego co się orientuje koszt tego odcinka, to około 2 mln zł,  
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a Gmina dołoży do tego 300.000 zł. Reszta prawdopodobnie zostanie wykonana w przyszłym 

roku. 

Co do budowy drogi na os. Żegockiego, Burmistrz powiedział, że z tego co pamięta, obiecywał 

wykonać dokumentację na tę inwestycję w tej kadencji, a nie samą inwestycję. Stwierdził, że 

wykonanie tej drogi jest niemożliwe, bo oprócz Rostarzewa w gminie jest jeszcze 25 innych 

miejscowości i na pewno nie obiecał, że będzie ona zrobiona.  

Dalej Burmistrz odniósł się do budowy boisk w Rakoniewicach. Stwierdził, że jeśli chodzi  

o boisko wielofunkcyjne w Rakoniewicach, to z punktu widzenia nie Rostarzewa, a Rakoniewic 

koledzy, którzy napracowali się przy tym boisku mają odmienne zdanie. Przypomniał, że od 

samego początku informowano, że firma, która wygrała przetarg na wykonanie tych boisk 

zaoferowała, że jeśli gmina, we własnym zakresie, zdejmie starą nawierzchnię trawiastą, 

wówczas otrzyma na boisko wielofunkcyjne nową trawę (za darmo). Burmistrz powiedział, że 

pomimo tego, że na początku było sporo chętnych, aby tę starą nawierzchnię zdjąć, tylko 

mieszkańcy os. Wygoda wykonali ogrom pracy i tę nawierzchnię zdjęli. W ten sposób 

zapracowali na nową trawę, która czeka już w Zakładzie Usług Komunalnych. Zdaniem 

Burmistrza trzymanie i starej, i nowej trawy na inne, nie wiadomo jakie czasy, byłoby 

niegospodarnością, tym bardziej, że mieszkańcy os. Wygoda na nią zapracowali. Ponadto 

Burmistrz zwrócił radnej G. Cieleckiej uwagę, że na os. Wygoda jest więcej dzieci niż w całym 

Rostarzewie, a w szkole w Rakoniewicach trzy razy tyle, co w szkole w Rostarzewie, zatem 

budowanie drugiego, czy trzeciego boiska w Rakoniewicach jest zasadne.   

Następnie głos zabrała radna Katarzyna Lulkiewicz. Przypomniała, że załącznikiem do 

omawianej uchwały jest załącznik nr 6, zawierający wydatki na Wieloletnie Programy 

Inwestycyjne. Podczas omawiania projektu Uchwały Skarbnik Gminy poinformowała, że 

przeznaczane jest 50.000 zł na projekt modernizacji ratusza. W WPI jest mowa o nakładach do 

poniesienia nawet do roku 2013, ale nie ma nic o ratuszu. Radna zapytała, czy ta inwestycja nie 

powinna zostać uwzględniona w WPI. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że przedstawiając projekt uchwały podkreśliła, że chodzi o wydatek 

na wykonanie dokumentacji na remont ratusza. Jeśli chodzi o wydatki bieżące, one znajdują się 

tylko w załączniku nr 2. W załączniku nr 6 są zamieszczone tylko wydatki majątkowe 

(inwestycje). Zwykły wydatek remontowy nie znajduje się w załączniku nr 6.  
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Burmistrz powiedział, że w WPI wydatek ten się znajdzie wówczas, gdy konserwator  

z projektantem określą jakie będą koszty tego remontu. Póki co gmina nie ma żadnych informacji 

na ten temat. Gdy jesienią WPI będzie zmieniane, wówczas może konserwator będzie już w 

stanie określić, jaka jest skala tego remontu, ile ministerstwo jest w stanie dać nam na ten remont, 

a ile gmina musiałaby przeznaczyć własnych środków. Burmistrz dodał że WPI jest 

dostosowywane w zależności od tego, z jakiego źródła i na co możemy pozyskać dodatkowe 

środki. WPI nie jest trwałe i „święte”, ponieważ gdyby takie było, wówczas nic w tej gminie nie 

można by zrobić. 

Dalej Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na dział „oświata i wychowanie”. Przypomniał, że na 

początku każdej kadencji radni zwracają uwagę na wydatki związane z energią w szkołach. 

Przewodniczący wyraził zdanie, że różnica, w dwóch szkołach prawie 80.000 zł niedoszacowania 

na ogrzewaniu jest duża. Wzrost cen za energię dotyczy nie tylko szkół, ale wszystkich i każdy 

ten wzrost musi brać pod uwagę, inaczej każdy musiałby ogłosić prywatne bankructwo.  

Burmistrz powiedział, że jest to bardzo słuszna uwaga i dla niego jest to coś niewyobrażalnego. 

Przewodniczący przypomniał, że radni prosili już, aby Zastępca Burmistrza z dyrektorami szkół 

dokonali analizy wydatków i przewidzieli te kwestie.  

Burmistrz zauważył, że tym bardziej, gdyż są to rzeczy porównywalne, które mają miejsce co 

roku. 

Radna Teresa Probst powiedziała, że być może chodzi o to, aby później w tych dwóch szkołach 

były środki, które będzie można przesunąć na inne paragrafy. 

Przewodniczący Rady powiedział, że radni od kilku lat nie mogą się doczekać odpowiedzi na 

pytanie, co dany dyrektor robi, aby były oszczędności, których w niektórych po prostu szkołach  

nie ma. 

Skarbnik Gminy przypomniała, że omawiając projekt uchwały na posiedzeniu komisji 

wyjaśniała, że sprawdziła obie szkoły i na koniec maja br. w szkole w Rostarzewie wykonanie 

wynosiło 90%, a w Jabłonnie około 90%. Dyrektorki tłumaczyły to ostrą zimą. Dodała, że 

wydatki planowano na poziomie ubiegłego roku. Skarbnik poinformowała, że przeanalizowała 

również pozostałe szkoły i tam wykonanie jest troszeczkę niższe, niż w tych obydwu szkołach. 
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Przewodniczący Rady zauważył, że przy tej kubaturze różnice mogą być duże, ale jest to powód 

do tego, by więcej zaoszczędzić. Dodał, że radni chętnie dołożyliby np. 20.000 zł na zakup 

żarówek energooszczędnych do szkół i inne tego typu wydatki. 

Radny Bronisław Chałupka przypomniał, że włożono masę środków w remonty tych szkół.  

W Jabłonnie zastosowano ogrzewanie ekologiczne, które pochodzi z ziemi, więc w zasadzie 

powinno być za półdarmo. Dziwne jest zatem to, że nakłady na energię, ogrzewanie są tak duże, 

że trzeba aż tyle środków dokładać na ten cel. Radny dodał, że obawia się, że jest to pewne 

ukrywanie pieniędzy, żeby były później na inne cele. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na ten temat musi odbyć się poważna debata, ponieważ 

mowa o tym jest od dawna, a nic się w tej kwestii nie zmienia. 

Burmistrz zauważył, że sam od lat obiecuje, że po 30 października nie będzie dokonywał 

żadnych zmian w budżetach oświaty.          

 Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na budowę hali widowiskowo-sportowej w Rakoniewicach 

– największą inwestycję w naszej gminie od początku istnienia samorządu. Stwierdził, że drogę 

dojazdową można wykonać nawet później, ale bardzo poważnie należy zastanowić się nad 

profesjonalnym nagłośnieniem tej hali, żeby potem nie było już za późno, a wiąże się to również 

z niemałym wydatkiem.  

Burmistrz powiedział, że udało się zaoszczędzić 40.000 zł na oświetleniu, więc środki te będzie 

można przeznaczyć właśnie na to.  Na obecnym etapie dokonywany jest wybór wykładzin ściany, 

konsultowane jest to z fachowcami. Proponuje się wyłożyć je wykładziną „Heraklit”, która ma 

bardzo dobre właściwości akustyczne. Należy sprawdzić, czy ma ona atest Sanepidu. Burmistrz 

powiedział, że robione jest wszystko, aby była to najładniejsza, najnowocześniejsza i najlepiej 

funkcjonująca hala w całej Wielkopolsce. Dalej Burmistrz omówił plany wykonania szatni, 

wykonanie podłogi na hali, bramek, oświetlenia. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że podczas przerwy rozmawiał z sołtysem 

Ruchocic, który poprosił, w imieniu mieszkańców wsi i własnym, o wykonanie klimatyzacji  

w sali wiejskiej. Jest to sala, która zarabia najwięcej w gminie, jest najładniejsza i na tę 

klimatyzację też zarobi. 
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Burmistrz powiedział, że zdaje sobie z tego sprawę i rozważy to. Trzeba jednak pamiętać  

o konieczności wprowadzenia oszczędności, w związku z wydatkami, jakie są planowane na 

przyszły rok. Dodał, że chce jeszcze uzyskać odpowiedź, na co będzie można przeznaczyć środki  

z LEADERA i ewentualnie z tego źródła dać pieniądze na sale wiejskie.    

Przewodniczący Rady powiedział, że warto o tej sali pamiętać, ponieważ Ruchocice, to 

miejscowość, w której różnie bywa z zapachami, a organizowanych jest dużo imprez  

i zamontowana klimatyzacja z pewnością zwiększyłaby atrakcyjność tej sali.   

Radni nie zgłosili więcej uwag, pytań, ani żadnych wniosków do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Nad projektem uchwały 

głosowało 11 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 9 radnych; 

przeciwko – 1 radny; wstrzymało się – 1 radny.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXIX/256/2009 w sprawie zmiany w budżecie miasta i gminy Rakoniewice na rok 

2009 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

Pkt 9. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady, z uwagi na ostatnie, tragiczne wydarzenia na trasie Grodzisk Wlkp. – 

Rostarzewo i przy okazji remontu drogi krajowej nr 32, który wkrótce ma się rozpocząć, zgłosił 

wniosek o zwrócenie się do GDDKiA, by ustawiła na tej trasie tablicę ostrzegawczą „Uwaga 

wypadki” lub „Czarny punkt”.    

 

Burmistrz odpowiedział, że również rozważał tę sprawę. Konsultował się z inspektorem nadzoru 

i doszli do wniosku, że na łuku drogi, gdzie najczęściej dochodzi do wypadków, będzie 

ustawiona oświetlona barierka. Zdaniem Burmistrza to w znaczący sposób wpłynie na 

polepszenie widoczności tego zakrętu.  
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Przewodniczący Rady zapytał przy okazji, czy byłoby możliwe ustawić kosze na śmieci na 

zatoczkach - parkingach przy tej drodze, które co jakiś czas nasz Zakład Usług Komunalnych by 

opróżniał, ponieważ póki co nie ma tam nic i śmieci leżą w lesie. 

 

Burmistrz odpowiedział, że trzeba by to wykonać, ale na koszt gminy. Zasada bowiem jest taka, 

że GDDKiA buduje ścieżki, ale potem przejmuje i dba o nie, odśnieża itd. gmina, za własne 

pieniądze. Jeśli zatem radni zdecydują, że to powinno zostać wykonane, to za nasze środki. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że warto byłoby się nad tym zastanowić, ponieważ w obecnym 

stanie nieładnie to wygląda. 

  

Następnie głos zabrała Janina Górna – sołtys Rostarzewa. Powiedziała, że jakiś czas temu 

otrzymała w urzędzie gminy informację od K. Nowackiego, że w Rostarzewie, na ul. Polnej, 

Gościeszyńskiej i Tysiąclecia była komisja bezpieczeństwa, w sprawie postawienia nowych 

znaków. Sołtys wyjaśniła, że było to jakieś półtora miesiąca temu, a do tego czasu jeszcze żaden 

nowy znak się nie pojawił. Chodzi o to, żeby kierowcy mieli świadomość, że jeżdżą po drogach 

osiedlowych, a nie torach wyścigowych. Sołtys zapytała, kiedy tych znaków można się 

spodziewać.          

 

Burmistrz stwierdził, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie, ponieważ tym zajmuje się 

ta komisja bezpieczeństwa. Co do dróg osiedlowych Burmistrz powiedział, że układanie muld na 

drogach nie jest dobrym rozwiązaniem, ponieważ psują się przez to samochody. Stwierdził, że 

wszyscy doskonale wiedzą, kto szybko jeździ na drogach, trzeba mieć zatem cywilną odwagę  

i poinformować o tym rodziców tych osób.  

 

Na koniec radna Teresa Probst przypomniała, że na ostatniej sesji nadzwyczajnej mowa była  

o wykaszaniu poboczy, tymczasem Zakład Usług Komunalnych nic do dzisiejszego dnia nie 

zrobił w tym kierunku. 
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Pkt 10. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku z czym 

ogłosił zakończenie obrad  XXIX Sesji V kadencji Rady.   

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Rakoniewice, dnia 06 lipca 2009r. 

 

 

 

Przewodniczący Rady  

Gerard Tomiak  

 

   

 

.......................................... 

 

 

 

Protokolant  

Magdalena Chojnacka  

 

 

.......................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 



 26 

Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu : 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności sołtysów. 

3. Wniosek Burmistrza  o wprowadzenie do porządku obrad najbliższej sesji rady dwóch 

dodatkowych projektów uchwał. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

6. Uchwała Nr XXIX/247/2009 w sprawie zmiany uchwały nr XVII/152/2008 Rady Miejskiej  

w Rakoniewicach z dnia 23.04.2008r. w sprawie: przyjęcia zmian w Statucie Związku oraz 

przyjęcia jednolitego tekstu Statutu Związku, 

7. Uchwała Nr XXIX/248/2009 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego w miejscowości Rakoniewice, obejmującego działki nr : 

106, 107, 108, 109, 110 (część), 111/1, 111/2, 112, 113, 120, 121, 122, 123, 124, 114 (część),  

8. Uchwała Nr XXIX/249/2009 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży 

lokalu mieszkalnego w budynku stanowiącym własność gminy Rakoniewice na rzecz 

najemcy (dot. p. Gwardzik),  

9. Uchwała Nr XXIX/250/2009 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży 

lokalu mieszkalnego w budynku stanowiącym własność gminy Rakoniewice na rzecz 

najemcy (dot. p. Karólewski),  

10. Uchwała Nr XXIX/251/2009 w sprawie określenia wysokości bonifikat przy sprzedaży 

lokalu mieszkalnego w budynku stanowiącym własność gminy Rakoniewice na rzecz 

najemcy (dot. p. Wojtkowiak),  

11. Uchwała Nr XXIX/252/2009 w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki,  

12. Uchwała Nr XXIX/253/2009 w sprawie przyjęcia do wykonania zadania z zakresu 

właściwości Powiatu Grodziskiego, 

13. Uchwała Nr XXIX/254/2009 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/200/2008 Rady Miejskiej 

w Rakoniewicach, z dnia 23.12.208r, w sprawie Gminnego programu profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych w 2009r.  

14. Uchwała Nr XXIX/255/2009 w sprawie wystawienia weksla “in blanco” Gminy 

Rakoniewice, jako zabezpieczenia roszczeń dotyczących zabezpieczenia umowy  

o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n. „Budowa boiska wielofunkcyjnego, ogólnodostępnego 

w Rostarzewie”. 

15. Autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie miasta i gminy 

Rakoniewice na rok 2009r.  

16. Uchwała Nr XXIX/256/2009 w sprawie zmiany w budżecie miasta i gminy Rakoniewice  

na 2009r. 
 


